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Abstract (en)
The sealing cap according to the invention has a pouring part (1) with a pouring aperture and a closure part (2) which is connected to the pouring
part (1) so as to be limitedly pivotable about a pivot axis (Z). Passing around the pouring aperture on the inner and/or outer wall of said aperture are
sealing surfaces which, in the closed state of the sealing cap, form sealing pairs of sealing surfaces together with corresponding sealing surfaces of
the closure part. These pairs of sealing surfaces are at least partially curved with a concave curvature, seen from the pivot axis, so that they do not
have to be deformed during the pivoting movement of the closure part (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Die erfindungsgemässe Verschlusseinheit weist einen Ausgussteil (1) mit einer Ausgussöffnung und einen mit dem Ausgussteil (1) begrenzt um
eine Schwenkachse (Z) schwenkbar verbundenen Verschlussteil (2) auf. Um die Ausgussöffnung verlaufen an der inneren und/oder äusseren
Wandung dieser Öffnung Dichtflächen, die im geschlossenen Zustand der Verschlusseinheit zusammen mit entsprechenden Dichtflächen des
Verschlussteiles dichtende Dichtflächenpaare bilden. Diese Dichtflächenpaare sind wenigstens teilweise mit einer von der Schwenkachse aus
gesehen konkaven Wölbung gewölbt, damit sie bei der Schwenkbewegung des Verschlussteiles (2) nicht deformiert werden müssen. <IMAGE>
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